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Přeji všem dobrý den všem,  
 
abych nemusel svolávat kvůli každé lapálii hned shromáždění, volím cestu 
této adresné ankety.  
Po (téměř) úspěšné inventuře RFID systému došlo k určitému zadrhnutí. Jeden z nás 
vlastníků projevil nesouhlas se systémem jako takovým viz  
http://www.evropska530.cz/data/korespondence/pycha_121015.pdf , a odvolává se 
na nesouhlas "většiny majitelů".  
 
Nemám jinou zpětnou vazbu než tu, kterou mi (či výboru) poskytnete ve svých 
názorech. Jako technicky orientovaný člověk vidím problémy často stylem závada-
odstranění-funkčnost, a možná opomíjím tu individuální, emotivní stránku věci. Tedy 
nejen že něco má dobře fungovat, ale i aby to vyhovovalo absolutně všem.  
 
Prosím vyslovte se ještě před shromážděním, ať nezažíváme nechutné handrkování 
na veřejnosti.  
 
A) máme současný systém zastavit jako nevyhovující?  
B) máme zastavit rozšíření na nový systém otevírání (4x)?  
C) pokud odpověď 2x ne, máme vybrat jiného administrátora systému?  
D) pokud některá odpověď ano, má z toho výbor ihned vyvodit důsledky?  
E) se shromážděním čekáme na změnu pravidel, máme je svolat ihned?  
 
Tato anketa záleží samozřejmě na vaší dobré vůli, event. síle nesouhlasu s vedením 
domu a technickými řešeními.  
 
Se zdvořilým pozdravem 
 
D. Ledvina 
 
 
P.S. Prosím používejte tlačítko "přečetl", i když odpovídat nechcete; tím zjistíme 
platnost mailových adres. 
 


